
ZAPISNIK 11. SEJE ZAVODSKEGA SVETA  
 
 
Dne 12. decembra 2023, ob 18.00, se je na SŠ Srečka Kosovela sestal Zavodski svet Večstopenjske šole 
Opčine. 
Sejo vodi ravnateljica, zapisnik piše vzg. L. Lombardo. 
 
PRISOTNI: 
 
Ravnateljica dr. Mara PETAROS 
 
PREDSTAVNIKI 
STARŠEV 
 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 
 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 
 

FERLUGA Claudia 
 

ANTONIČ Annamaria MENEGATTI Carmen 

HRVATIČ Alja COSMA Carmen 
 

PETERLIN Matevž 

SOSSI Jan 
 

GRGIČ Vladimira  

ZADNIK Tanja LOMBARDO Lucia  

 SKRK Nataša  

 STEPANČIČ Eva  

 ŠTOKA Alenka  

 VERGINELLA Katja  

 
ODSOTNI: 
 
PREDSTAVNIKI  
STARŠEV 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 

BOLCINA Daša (opravičeno 
odsotna) 
 

  

KOCJAN Ginevra (opravičeno 
odsotna) 
 

  

PANGERC Daša (opravičeno 
odsotna) 
 

  

SPACAL Tanja (opravičeno 
odsotna) 
 

  

 
 
Dnevni red:    
 

1. Pregled prisotnosti in odobritev zapisnika prejšnje seje 

2. Odobritev TVIP-a za š.l. 2023 - 24 



3. Spremembe letnega finančnega načrta 

4. Nova spletna stran 

5. Imenovanje tehničnega izvedenca za Načrt za okrevanje in odpornost – inovativna učna okolja 

6. Načrt za investicije in odpornost – Investicije 3.1. in Investicije 2.1. 

7. Prispevki Slovenskega dobrodelnega društva 

8. Razno 

 

 

 
1. Pregled prisotnosti in odobritev zapisnika prejšnje seje 
 

Prejšnja seja je potekala 10. oktobra 2023 in je v glavnem predvidevala umestitev novih članov zavodnega 
sveta, določitev dveh predstavnikov staršev v jamstveni odbor in datum volitev v zborne organe, imenovanje 
predstavnika učnega osebja v komisijo za ocenjevanje učnega osebja, pregled konvencij s športnimi društvi,  
sprememb letnega finančnega načrta in deželnih prispevkov (Zakon 26). Govora je bilo tudi o dejavnostih na 
ravnateljski ravni do odobritve TVIP-a in o zelenih tednih. 
 
SKLEP ŠT. 47: 
Zavodski svet soglasno odobri zapisnik prejšnje seje. 
 
 

2. Odobritev TVIP-a za š.l. 2023-24 
 
Člani zavodskega sveta so v preteklih dneh prejeli mail s seznamom dejavnosti in projektov v sklopu TVIP-a, 
ki so si ga pred sejo tudi pogledali in prebrali. 
V TVIP-u so profesorji dodali nove kriterije glede ocenjevanja dijakov na mali maturi. Drugi popravek oziroma 
dodatek so kriteriji po katerih dijaki ne izdelajo razreda: s tremi ali več negativnimi ocenami otrok ne bo 
prepuščen v naslednji razred. 
 
 
SKLEP ŠT. 48: 
Zavodski svet soglasno odobri TVIP za š.l. 2023-24. 
 
 

3. Spremembe letnega finančnega načrta 
 
Dobili smo deželni prispevek v višini 10.989,61 evrov za projekte na socialno humanističnem področju;  
8.555,80 evrov spet iz Dežele za projekte na socialno humanističnem področju za neučno osebje. Od Zakona 
26 smo dobili 7.700 evrov, kar se tiče občinskih prejemkov pa smo dobili 10.077,73 evrov za didaktiko in 
4.136 evrov za izlete in ekskurzije (šolabus za OŠ Trubar, ki se vozi iz šole v športni center Zarja); 1.342 evrov 
za čiščenje in razkuževanje podstrešja na OŠ Bevk; 30 evrov za učbenike v komodatu. Slovensko dobrodelno 
društvo nam je dalo 800 evrov. 1.940 evrov smo dobili od dodatnega zavarovanja in 21.860 evrov za 
naravoslovni teden za 1. razred srednjih šol in za izlete na knjižni sejem. 
Skupno v tem obdobju je bilo 68.432,14 evrov dodatnih prihodkov, predvideno stanje prejemkov je 387.710,29 
evrov, prejemki pa enačijo izdatke. 
Neučnemu osebju so bile plačane nadure s tistim deželnim prispevkom, ki je bil namenjen za tehnika, katerega 
pa nam žal ni uspelo najti. 
 
 

4. Nova spletna stran 
 
Pred kratkim je bila objavljena nova spletna stran ravnateljstva, ki je sicer ministrska in zaradi tega je v 



glavnem v italijanščini, a jo trenutno prevaja ravnateljica. Uč. Stepančič se javi, da pomaga pri prevajanju. 
 

5. Imenovanje tehničnega izvedenca za Načrt za okrevanje in odpornost – inovativna učna okolja 
 

Za projekt smo dobili 100.000 evrov, do danes smo kupili računalnike, opremo, LIM table ipd., točen seznam 
nakupov pa je objavljen na spletni strani Next Generation Classroom. Imenovati moramo še tehniškega 
izvedenca, ki bo vse dobave testiral. Razpis za notranje osebje bo objavljen na spletni strani ravnateljstva. 
 

 
6. Načrt za investicije in odpornost 

Investicije 3.1. – STEM in multilinguizem 
Dobili smo za učence prispevek PNRR za izobraževanje »STEM in multilinguistica« (naravoslovje, 
matematika, fizika, tehnologija, tuji jeziki) za vse stopnje. Pogoj, da ta denar lahko porabimo je ta, da 
organiziramo tečaje, ki jih obiskuje najmanj 9 otrok. Vsak tečaj mora trajati od 10 do 30 ur.  Ravnateljica 
predlaga, da bi s tem denarjem krili vsaj en prostovoljni podaljšek na osnovnih šolah v naslednjem šolskem 
letu. 
V sklopu istih prispevkov smo dobili tudi sredstva za učenje tujih jezikov za učitelje in profesorje. Organizirali 
bi dva celoletna tečaja, za nižji in višji nivo, v vsaki skupini pa mora biti vpisanih vsaj 9 oseb. Tečaja bi stekla 
v naslednjem šolskem letu. 
Projekt je treba predstaviti do 08.02.2024, sredstva pa je treba porabiti do 15.05.2025. 
 
SKLEP ŠT. 49: 
Zavodski svet soglasno odobri načrt. 
 
Investicije 2.1. – Digitalni prehod 
Vedno v sklopu prispevkov PNRR smo prejeli 36.137,95 evra za digitalno tranzicijo šole. Projekt je treba 
vstaviti v tozadevno platformo do 29.02.2024, vse dejavnosti pa se morajo zaključiti do 30.09.2025. Sredstva 
moramo nameniti za izobraževanje tako učnega kot neučnega osebja na področju digitalizacije. 
 
SKLEP ŠT. 50: 
Zavodski svet soglasno odobri načrt. 
 
 

7. Prispevki Slovenskega dobrodelnega društva 
 
Letos smo od Slovenskega dobrodelnega društva dobili 800 evrov, ki jih bo ravnateljstvo dodelilo določenim 
družinam za kritje stroškov za izlete. Ravnateljica predlaga, da za dodelitev prispevkov na podlagi ISEE bi 
ohranili lanske kriterije, bi pa mogoče zamenjali kriterije kar se tiče stroškov izletov. To se pravi, da bi lahko 
starši zaprosili za prispevek v slučaju, da stane posamezni izlet več kot 50 evrov. 
Ravnateljica predlaga članom, da bi postavili kriterij ISEE do 15.000 Evrov. Za prispevek lahko zaprosijo 
družine, ki imajo ISEE nižji ali enak 15.000 evrov. V slučaju pa, da bi ravnateljstvo dobilo več prošenj bodo 
prispevki dodeljeni posamezni družini začenši od  najnižjega ISEE vse do ISEE v višini 15.000 Evrov. 
 
SKLEP ŠT. 51: 
Zavodski svet soglasno odobri kriterije za dodelitev prispevkov Slovenskega dobrodelnega društva. 
 

8. Razno 
 
Na ravnateljstvu smo pred kratkim imeli inšpekcijo od strani Deželnega šolskega urada, kajti prvi dan pouka 
je iz enega vrtca zbežal otrok. Zadeva se je zaključila brez posledic, tako za otroka kot za ravnateljstvo. 
V so 1. razredi srednje šli na zeleni teden v Mursko Soboto, osnovne šole pa izlet v Ljubljano na knjižni sejem. 



Zadnji trenutek pa se je marsikatera družina odločila, da se njihov otrok ne bo udeležil izleta. Zaradi tega je 
prišlo do težav kar se tiče skupnih stroškov (npr. avtobus, ki ga je treba predhodno naročiti in plačati), ki jih je 
potem moralo kriti ravnateljstvo. Zaradi tega je ravnateljica prejšnji teden objavila na oglasni deski okrožnico 
za starše, da se bodo zeleni tedni plačali v dveh obrokih: predujem do 15.12.2023, saldo pa pred odhodom. 
Predujma ravnateljstvo ne bo vračalo. Zavarovanje sicer krije stroške v slučaju, da se otrok ne udeleži izleta, 
a samo v primeru bolezni in z zdravniškim potrdilom. 
Na OŠ Trubar menjujejo polkna, OV Čok pa naj bi se vrnil »domov« 13. januarja. V telovadnici na SŠ Kosovel 
so končno dali panoje proti hrupu in vse prepleskali. 
 
Seja se je zaključila ob 18.50. 
 
Predsednik Zavodskega sveta                                                                 Zapisnik vodila 
           g. Jan Sossi                                                                                vzg. Lucia Lombardo      
 
 
 
 
 
 
 
 


